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Uitblijven aanleg glasvezel voor Molenbergstraat 15 en 17 in Nunhem 
 

  

Concrete vragen  Op dit moment wordt in het buitengebied van Leudal glasvezel  
aangelegd, uiteraard een goede zaak. 
 
Onlangs sprak de bewoner van het  pand aan de Molenbergstraat  17 
en die vertelde mij dat zowel hij als zijn buurman, officieel helemaal 

niks vernomen hebben over de aanleg van de glasvezel en dus ook 
niet gevraagd  zijn of ze aangesloten zouden willen worden. 
Zij wonen beiden relatief dicht bij de kern. 
Ook vertelde hij mij dat hij navraag heeft gedaan bij de Gemeente , 
maar helaas nooit geen antwoord heeft gekregen. 
Ik neem aan dat ook u niet wilt dat enkele huizen , die ook nog dicht 
bij de kern liggen, verstoken zullen blijven van snel internet. 

 

Ik zou u dus willen vragen actie te ondernemen zodat ook de panden 
aan de Molenbergstraat 15 en 17 aangesloten worden op het 
glasvezelnet. 
 

  

Ambtelijk advies  Datum:  

Advies:  
De aanleg van glasvezel in Nederland – en ook in Leudal – is in 

handen van private partijen. In 2014/2015 is door Reggefiber/KPN 
glasvezel in de kernen aangelegd en dit jaar vindt door 
SPIE/Glasvezelbuitenaf de aanleg plaats in het buitengebied. 
Gaandeweg de werkzaamheden blijkt dat de aanleg niet 100% 
dekkend is.  Met name in de randen van de kernen en het 
aangrenzende buitengebied worden een aantal (kleine) gebieden niet 
meegenomen, de zgn. grijze gebieden. Burgers en bedrijven die dit 

bij de gemeente melden, verwijzen wij door naar de private partijen 
die voor de aanleg aan de lat staan. Op de sites van deze partijen, 

www.eindelijkglasvezel.nl (voor binnen de kernen) en 
www.glasvezelbuitenaf.nl (voor het buitengebied) kan op 
postcodeniveau worden gecheckt of aansluiting op glasvezel (op dit 
moment) tot de mogelijkheden behoort. Indien dit niet het geval 

blijkt, verzoeken wij de burgers dit aan ons te melden. Op basis van 
deze meldingen maken wij een inventarisatie. Deze bespreken wij in 
het najaar met de private partijen om te bezien of zij mogelijkheden 
zien alsnog tot aanleg van glasvezel in deze gebieden over te gaan. 
Op dit moment hebben wij  een 15-tal van deze meldingen 
ontvangen. Ook voor de door uw aangehaalde locatie in Nunhem is 

http://www.eindelijkglasvezel.nl/
http://www.glasvezelbuitenaf.nl/


deze werkwijze gevolgd en wordt dus ook opgenomen in de 
inventarisatie. 
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portefeuillehouder 

 Datum: 17 juli 2019 

Besluit van: wethouder P. Verlinden 

Besluit luidt: akkoord 

 

 


